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رئیس جمهور با اشــاره به واگذاری هزاران واحد 
مسکونی در هفته های گذشته به مددجویان و نیز 
نیروهای مسلح در حاشــیه جلسات شورای عالی 
مســکن خاطرنشــان کرد: دولت مردمی به طور 
شبانه روزی در حال تلاش برای رفع دغدغه مردم در 
زمینه مسکن است و وعده خود برای ساخت مسکن 
را نه فراموش و نــه از آن غفلت کرده و با جدیت 

اجرای آن را دنبال می کند.
 سید ابراهیم رئیسی شامگاه پنجشنبه در جشن واگذاری ۲ هزار
 و ۵۸ واحد مســکونی و هزار و ۱۵۸ قطعه زمین طرح جوانی 
جمعیت به مشمولین در شاهرود، با اشاره به اهمیت نهاد خانواده 

و تلاش و تبلیغ دشــمن برای ضربه زدن بــه این نهاد مهم 
اجتماعی، اظهار داشت: امروز بحران خانواده یکی از آسیب ها و 
بحران های جدی تمدن غرب است و متاسفانه فرهنگ غربی 
بدترین و زشت ترین اخلاق های جنسی را به عنوان نماد تمدن 
و مدنیت معرفی می کند که تداوم این روند به قطع نســل بشر 

منجر خواهد شد.
رئیس جمهور با تاکید بر ترویج تشکیل خانواده در جمهوری 
اسلامی ایران افزود: تمام قوانین و مقررات ما باید تشویق کننده 
تشکیل نهاد خانواده باشد و قانون جوانی جمعیت به همین منظور 
تدوین و تصویب شده و ترجمان آن ترویج و حمایت از تشکیل 
خانواده و فرزندآوری است و دولت هم خود را موظف به حمایت 

از تشکیل خانواده می داند. به گزارش ایسنا، رئیسی با بیان اینکه 
دولت مردمی حمایت از خانواده را فقط در سخن دنبال نمی کند، 
تصریح کرد: در ایام انتخابات معطوف به همین مسئله وعده دادیم 
که با کمک به تامین مسکن از تشکیل خانواده از سوی دختران 
و پسران جوان حمایت خواهیم کرد و امروز این وعده را فراموش 
نکرده و اجرای آن را دنبال می کنیم. تامین مســکن امروز هم 
وعده دولت، هم قانون مصوب و هم نیاز کشــور است و آن را 
به  طور جدی پیگیری می کنیم و نظیر جلســه امروز را در همه 
کشور خواهیم داشت. رئیس جمهور با اشاره به اجرای نهضت 
ملی مسکن در سراسر کشور و در همه شهرها و روستاها گفت: 
برخی افراد خرده نگیرند که چرا امروز مشکل مسکن در کشور 

داریم، چرا که در سال های گذشته وقتی نیاز بود سالانه حداقل 
یک میلیون مسکن در کشور ساخته شود به این تکلیف عمل 
نشد و به طور متوسط ۲۵۰ تا ۳۰۰ هزار مسکن ساخته شد، اما 
امروز دولت مردمی تلاش می کند این نیاز را برطرف کند.رئیسی 
با اشاره به واگذاری هزاران واحد مسکونی در هفته های گذشته به 

مددجویان و نیز نیروهای مسلح در حاشیه جلسات شورای عالی 
مسکن خاطرنشان کرد: دولت مردمی به طور شبانه روزی در حال 
تلاش برای رفع دغدغه مردم در زمینه مسکن است و وعده خود 
برای ســاخت مسکن را نه فراموش و نه از آن غفلت کرده و با 

جدیت اجرای آن را دنبال می کند.

رئیسی در جشن واگذاری زمین و مسکن در شاهرود:

 دولت وعده خود برای ساخت مسکن را 
فراموش نکرده و با جدیت آن را دنبال می کند

 باید از ظرفیت »بخش خصوصی« 
برای تحقق شعار سال بهره گرفت

عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس گفت: توجــه به تولید، کلید حل 
مشکلات اقتصادی کشور است و باید از ظرفیت بخش خصوصی برای تحقق 

شعار سال به خوبی بهره گرفت.
»بهروز محبی نجم آبادی« نماینده مردم سبزوار در مجلس در گفت وگو با مهر، درباره اقدامات 
مهمی که باید برای تحقق شعار سال یعنی »جهش تولید با مشارکت مردم« انجام شود، اظهار 
کرد: توجه به تولید، کلید حل مشکلات اقتصادی کشور است.وی بیان کرد: تاکید مقام معظم 
رهبری در ســال های اخیر بر تولید به واسطه تعمیق ایشــان در امور اقتصادی کشور و دقت 
کارشناسان و خبرگانی است که معتقدند راه خروج از مشکلات اقتصادی کشور، جهش تولید 
اســت. باید از ظرفیت بخش خصوصی برای تحقق شــعار سال به خوبی بهره گرفت.عضو 
کمیسیون برنامه و بودجه مجلس متذکر شد: مجلس یازدهم کارهای بزرگی برای رونق تولید 
انجام داد که باید در مجلس آینده اجرای این قوانین به خوبی مورد توجه قرار گیرد. برای مثال، 
مجلس یازدهم »قانون تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار« را به تصویب رساند که باید بر 
اجرای دقیق آن نظارت شــود، چرا که اجرای دقیق این قانون تأثیر زیادی بر بهبود وضعیت 
اقتصادی کشور دارد.محبی نجم آبادی ادامه داد: »طرح مالیات بر عایدی سرمایه« نیز یکی از 
موضوعات مهم اســت که باید مورد توجه قرار گیرد. این طرح الان برای رفع ایرادات در حال 
رفت و آمد بین مجلس و شــورای نگهبان است و اگر در این مجلس تبدیل به قانون نشود، 
حتماً در مجلس بعدی فرایند تصویب و تأیید نهایی آن را دنبال خواهیم کرد.به گزارش مهر، 
وی ادامه داد: اهمیت اخذ مالیات بر عایدی سرمایه از این حیث است که ما باید واسطه گری و 
سوداگری ها را تا حد امکان از بین ببریم تا نقدینگی انباشته ای که در کشور وجود دارد، به سمت 
تولید حرکت کند.نماینده مردم سبزوار در مجلس تصریح کرد: در سال گذشته نرخ مالیات واحدها 
و شــرکت های تولیدی از ۲۵ درصد به ۱۸ درصد کاهش یافت که کاهش ۷ درصدی مالیات 
بخش تولید تأثیری زیادی بر افزایش تولید داشت و باید این روند ادامه پیدا کند. اگر واردات و 
صادرات در کشــور حساب شده و با توجه به تولید داخلی باشد، قطعاً اتفاقات خوبی در بخش 

اقتصادی کشور خواهد افتاد.

زمان پرداخت افزایش حقوق بازنشستگان اعلام شد
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی با بیان اینکه افزایش حقوق بازنشستگان 
تامین اجتماعی از ماه آینده اعمال می شود، گفت: ما به التفاوت فروردین در 

خرداد ماه به حساب بازنشستگان واریز خواهد شد.
میرهاشم موسوی مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی در پاسخ به پرسشی در مورد زمان افزایش 
حقوق بازنشستگان تأمین اجتماعی اظهار داشت: افزایش حقوق از ماه آینده برای بازنشستگان و 
مستمری بگیران اعمال می شود و ما به التفاوت فروردین در خرداد به این افراد پرداخت خواهد 
شد.وی افزود: هنوز میزان افزایش حقوق بازنشستگان تأمین اجتماعی به صورت دقیق و قطعی 
معلوم نشده و این افزایش متفاوت از روال پرداختی بازنشستگان دولتی و صندوق بازنشستگی 
است. به نقل از رویداد۲4 مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی با اشاره به اینکه چهارچوب کاری 
سازمان تأمین اجتماعی برای پرداخت حقوق بازنشستگان متفاوت است و بعد از تصویب در هیأت 
وزیران اجرایی خواهد شد، گفت: مابه التفاوت پرداختی فروردین بازنشستگان در خرداد به حساب 

بازنشستگان واریز می شود.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس:
ریزپرنده ها همیشه بوده اند

شهریار حیدری عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با اشاره 
به اتفاق صبح دیروز در اصفهان به جماران گفت: بحث ریز پرنده ها همیشــه 
در آســمان ما وجود داشته است. اگر هدف، جزو مراکز عملیاتی بوده باشد باید 
مشخص شود که آیا خسارتی وارد شده است یا نه که تا این لحظه هیچ اتفاقی 
صورت نگرفته است. ولی ممکن است ریزپرنده های شناسایی بوده باشند که 
توسط اسرائیل و آمریکا پرواز داده می شوند. البته ما نیز همین قدرت را داریم که 

اگر لازم باشد انجام می دهیم.
شهریار حیدری گفت: ریزپرنده ها همیشه در بعضی مناطق وجود داشته است؛ از جمله در نوار مرزی ما 
که در سال های گذشته شاهد اتفاقاتی در این راستا بودیم. طبیعتا رژیم صهیونیستی به دنبال جاسوسی 
در منطقه خاورمیانه و آسیا بوده است. کشورهای مختلفی این کار را انجام می دهند. این ریزپرنده ها 
همیشه بوده اند و به پرواز درآوردن آنها برای کارهای اطلاعاتی و جاسوسی انجام می شود.وی ادامه 
داد: اگر عملیاتی از سوی آن ها صورت بگیرد، مردم مشاهده می کنند در حالیکه امروز اتفاقی نیافتاد 
و صبح امروز نیز پروازهای کشور به حالت عادی برگشته است. اما این نشانه ای از تهدید در آسمان 
کشور است که اسرائیل در صدد آن است با اجماع سازی بین المللی علیه ما انجام دهد. بعید می دانم 
زین پس اسراییل بخواهد کار عملیاتی انجام دهد.حیدری در خصوص تهدیدهای اسرائیل و در پی 
آن که با مخالفت های آمریکا رو به رو است، گفت: سیاست آمریکا یکی به نعل و یکی به میخ است. 
آمریکا می گوید نه ،اما اسرائیل جنگ روانی انجام می دهد. یک سیاست تقسیم شده بین اسرائیل و 
آمریکا است که با هم انجام می دهند. نباید تفکیکی بین سیاست های پنهانی این دو قائل شویم. آمریکا 
می داند اگر اسرائیل کاری انجام دهد موفق نخواهد شد و از عواقب پاسخ این می ترسند. اگر کاری نکرد  
هم می گوید آمریکا پادرمیانی کرده است. در کل این دو با هم هماهنگ هستند. نماینده مردم سرپل 
ذهاب به جماران تاکید کرد: ایران در صورت هرگونه اقدامی که از سوی اسرائیل شکل بگیرد پاسخ 
خواهد داد. ایران از یکسری تجهیزات ابتدایی استفاده کرد و از پیشرفته ترین سلاح ها در این عملیات 
استفاده نشد. لذا عملیات ایران بیشتر در پاسخ به تحرکات گذشته بود که در همان سطح پاسخ داده شد، 
اما اگر اقدامی انجام دهد پاسخ ایران بسیار کوبنده تر خواهد بود و دیگر لازم نخواهد بود که اسرائیل به 
دروغ و فرافکنی بپردازد و مناقشه کند که موشک ها اصابت کرد یا نکرد! این را آن ها می  دانند که چقدر 
و تا چه اندازه به اهدافشان خورده است. اصلا بنا نبود عملیات جمهوری اسلامی آسیبی به مردم برساند، 
بلکه قرار بود به یکسری پایگاه ها و تاسیساتی که از قبل شناسایی شدند آسیب برسانند که این اقدام 
نیز صورت گرفت. حیدری اضافه کرد: بحث ریز پرنده ها همیشه در آسمان ما وجود داشته است. اگر 
هدف، جزو مراکز عملیاتی بوده باشد باید مشخص شود که آیا خسارتی وارد شده است یا نه که تا این 
لحظه هیچ اتفاقی صورت نگرفته است. ولی ممکن است ریزپرنده های شناسایی بوده باشند که توسط 
اسرائیل و آمریکا پرواز داده می شوند. البته ما نیز همین قدرت را داریم که اگر لازم باشد انجام می دهیم.

دریافت وام با سیمکارت ممکن شد! 
 وام سیمکارت یک موقعیت خوب برای دریافت وام است در این روزها که اقتصاد 
مردم را اذیت میکند، مردم به دنبال گرفتن وام در هر بخشی هستند میتوانند به 

گزینه وام با سیمکارت را فکر کنند. 
وام  سیمکارت روشی برای اخذ وام است که نحوه ثبت نام تسهیلات سیم کارت، بدون ضامن و 
در کوتاه ترین زمان ممکن انجام می شود. چنانچه شخص، سیمکارت همراه اولی دارد که متعلق به 
تهران است و کد یک، دو یا سه در ابتدای آن قرار گرفته،  بیشترین مبلغ وام را دریافت می کند، چرا 
که این خط ها از لحاظ مبلغی بسیار ارزشمندند و قطعا شخص به هر موبایل فروشی که مراجعه کند، 
مبلغ بالایی برای خرید آن می پردازد.مزیت مهم این وام این است که، شخص می تواند به اندازه ۹۰ 
درصد مبلغ ان خود وام دریافت کند. این در حالی است که سیمکارت شخص قطع یا ضبط نمی شود 
و می  تواند، به صورت روزمره از آن استفاده نماید. تنها با قرار دادن سند سیمکارت به عنوان ضمانت در 
کمتر از یک ساعت می توان، از این وام سیمکارت بهره مند می شد.وام سیم کارت فرصتی استثنایی 
برای دریافت وام ضروری است، بدون اینکه شخص سرمایه ای را در بانک ذخیره کرده باشد. مدت 
باز پرداخت اقساط بین 4 تا ۲4 ماه در نظر گرفته می شود که با توجه به قوانین هر شرکت متغیر است. 
سود این وام بسیار کم و در حد ۳ درصد است. از این رو شخص مبلغی تقریبا معادل با ارزش ان خود 
را پرداخت خواهد کرد.به گزارش اقتصاد ۱۰۰، به این ترتیب در مدتی کمتر از یک ساعت وام دریافت 
خواهید کرد. متقاضی برای گرفتن وام سیمکارت ، باید سند خود را به نام شخص وام دهنده انتقال داده 
و به اندازه ارزش آن وامی با سود پایین دریافت می کند. مبلغ مشخص شده در زمان مقرر به حساب 

کارت بانکی شخص واریز می شود. این واریزی توسط شرکت ها انجام می شود.

اخبار کوتاه 

تالارپشتی گفت: اگر خودرویی با 
مصرف ســوخت یک سوم به این 
افراد تحویل داده شود به نفع کشور 

خواهد بود.
 سرزمین ایران با مردمی خلاق و کارآفرین، 
همواره از ظرفیت  های عظیمی در حوزه  های 
مختلف اقتصادی برخوردار بوده است. با وجود 
این، تحقق رونق اقتصادی و صنعتی در این 
کشور، نیازمند بهره  گیری از این ظرفیت  ها 
در بستری مناسب است. با توجه به انتخاب 

شعار سال توسط مقام معظم رهبری مبنی بر »جهش تولید با مشارکت مردم«  
رئیس کمیسیون صنعت و معدن مجلس با اشاره به ظرفیت  های عظیم مردم 
ایران در حوزه های مختلف، خواستار واگذاری تصدی  گری دولت در بخش 

صنعت، معدن و تجارت به مردم و بخش خصوصی شد.  
ضرورت حضور مردم در عرصه تولید و اقتصاد کشور

اکبری تالارپشتی در این گفتگو عنوان کرد: ما بارها عنوان کردیم که مردم 
کشور دارای ظرفیت های بسیار و آماده انجام اقدامات بزرگ و درخشش در 
حوزه های مختلف هستند. در حوزه صنعت، معدن و تجارت نیز نمایندگان 
مجلس بارها و بارها به دولت تاکید کرده اند که از تصدی گری در این حوزه 
دست کشیده و امورات کار را به مردم و بخش خصوصی واگذار کنند.وی در 
گفتگو با تیتر کوتاه افزود: رهبر معظم انقلاب اسلامی نیز در انتخاب شعار 
ســال این موضوع را مدنظر قرار داده اند و بر حضور مردم در حوزه تولید و 
 اقتصاد کشور تاکید داشته اند. این موضوع نشان دهنده اهمیت به کار گیری

 ظرفیت های مردم در حوزه های مختلف اقتصادی  و صنعتی است. در این 
میان دولت باید توجه ویژه و سازماندهی شده به این موضوع داشته باشد.

بسته  های تشویقی، حلقه مفقوده جهش تولید
رییس کمیســیون صنعت و معدن مجلس افزود: یکی از اقدامات مهم 
دولت برای تثبیت حضور بخش خصوصی در بخش تولید کشور، اختصاص 
بسته های تشویقی به صنعتگران است. امروز در دنیا جنگ مشوق ها بر پا 
است. ما چه مشوقی برای تولیدکننده و صادرکننده خود در نظر گرفته ایم؟ 
دولت باید خود را با سایر کشــورها و رقبا مقایسه کرده و اقدام به طراحی 

بســته های مشــوق قوی برای فعالان 
تجاری و اقتصادی کشــور کند. نبود این 
بســته های تشویقی را می توان به عنوان 
یکی از حلقه های مفقــوده جهش تولید 
در کشــور نامبرد. این بسته ها می تواند در 
حوزه های مختلف مانند بانک، مالیات و... 
تعریف شود.اکبری تالارپشتی خاطرنشان 
کرد: حال ما در کشور نه تنها بسته تشویقی 
قابــل توجهی نداریم بلکــه تولیدکننده و 
 صادرکننده را نیز درگیر بروکراســی بسیار 
پیچیده ای که در ادارات دولتی وجود دارد کرده ایم. این کاغذبازی ها وقت و 
انرژی بخش خصوصی فعال ما را به هدر می دهد. دولت باید در سال جاری 
کاهش بروکراســی اداری را سرلوحه فعالیت های خود قرار دهد تا هر چه 

زود حضور بخش خصوصی در امور اقتصادی و صنعتی کشور تسهیل شود.
پیگیری واردات خودرو و ساماندهی بازار

وی در بخش دیگری از صحبت های خود به وضعیت بازار خودرو کشور 
 اشاره کرد و گفت: هفته گذشــته با وزیر محترم صنعت، معدن و تجارت 
جلسه ای مبنی بر پیگیری واردات خودرو به کشور داشتیم. طبق ادعای ایشان 
میزان قابل توجهی خودرو وارد کشور شده و در مرحله ترخیص قرار دارد. حال 
باید دید ترخیص این خودروها چه زمانی رخ خواهد داد. با این حال مجلس با 

تمام توان این موضوع و ساماندهی بازار خود را پیگیری خواهد کرد.
خودروی کم  مصرف برای خانوارهای محروم

رییس کمیسیون صنعت و معدن مجلس در ادامه گفت: سابق بر این طرحی 
در مجلس شورای اســلامی مبنی بر اعطای خودرو رایگان به خانوارهای 
محروم مطرح شده بود. در آن دورا یک مبحث کارشناسی در این خصوص 
مطرح شد و آن هم اینکه اگر قرار باشد خودرویی با مصرف سوخت بالا در 
خیابان ها تردد کند صرفه اقتصادی نخواهد داشت. اما اگر خودرویی با مصرف 
سوخت یک سوم به این افراد تحویل داده شود به نفع کشور خواهد بود. به 
عقیده من این طرح انجام شدنی است ولی به ساز و کار دقیق اجرایی نیاز دارد 
که همت دولت را می طلبد. دولت می تواند در خلال واردات خودرو اقدام به 

واردات خودروهای کم مصرف برای اقشار نیازمند کند.

نایب رئیس کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی ایران گفت: ما که نمی توانیم دنیا را قانع 
کنیم خود را با تعطیلات ایران وفق دهند پس چاره ای نداریم غیر از اینکه با تعطیلی 
جمعه و شنبه خود را با دنیا همراه سازیم همان کاری که کشورهای مسلمان مانند 

عمان، امارات، عربستان و... کرده اند.
عباس جبالبارزی، نایب رئیس کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی ایران درباره احتمال تصویب لایحه افزایش 
تعطیلات آخر هفته و تعطیل شدن روز پنج شنبه با وجود تمایل بخش خصوصی به تعطیلی روز شنبه 
گفت: استدلال بخش خصوصی برای تعطیل بودن روز شنبه این است که کشورهای اروپایی شنبه و 
یکشنبه را تعطیل هستند و فعالان اقتصادی که با این کشورها در تعامل هستند روزهای شنبه و یکشنبه 
نمی توانند کار کنند و در صورت تعطیلی پنج شنبه تعداد روزهای کاری در ایران به دوشنبه، سه شنبه و 

چهارشنبه کاهش می یابد.
جبالبارزی خاطرنشان کرد: ما که نمی توانیم دنیا را قانع کنیم خود را با تعطیلات ایران وفق دهند و به جای 
شنبه و یکشنبه؛ پنج شنبه و جمعه تعطیل باشند، پس چاره ای نداریم غیر از اینکه با تعطیلی جمعه و شنبه 
خود را با دنیا همراه سازیم همان کاری که کشورهای مسلمان عرب مانند عمان، امارات، عربستان و... 
کرده اند.این عضو هیات نمایندگان اتاق ایران اظهار کرد: استدلال بخش خصوصی و اعضای اتاق بازرگانی 

در این زمینه کاملا شفاف است و موضوعی پیچیده نیست که درک آن سخت باشد.
وی د ر پاسخ به اینکه اگر روز پنج شنبه بانک ها فعال باشند و دیگر نهادها و بنگاه ها تعطیل شوند، مشکل 
بخش خصوصی حل می شود؟ گفت: تعطیل نبودن بانک ها به تنهایی مشکلی از بخش خصوصی رفع 

نمی کند چون دغدغه ما مسائل داخلی نیست بلکه ارتباطات جهانی است.  
جبالبارزی در گفت وگو با ایلنا اضافه کرد: مجلس قانون بهبود مستمر محیط کسب و کار را تصویب کرده 
و براساس این قانون وقتی دولت می خواهد بخش نامه ای ابلاغ کند باید جویای نظر بخش خصوصی 
باشد اما خود در تصویب این موضوع توجهی به نظر بخش خصوصی نداشته است. همچنین کمیسیون 
اجتماعی مجلس در حالی موضوع تعطیلی پنج شــنبه ها را مطرح کرده که این موضوع برای فعالان 

اقتصادی دغدغه ساز شده در حالی که کمیسیون های اقتصادی و جهش تولید باید به این امر بپردازند.
وی افزود: اگر استدلال برخی ها برای اصرار به تعطیلی پنج شنبه به جای شنبه، تعطیل بودن شنبه در دین 
یهود است که این دین از ادیان یکتاپرست است و جامعه یهودیان هم در مجلس شورای اسلامی نماینده 

دارند، بنابراین ما تضادی با یهودیت نداریم و اگر تضادی هست با صهیونیسم است. 

از  یکی  اســتانداردهای 85گانه خودرویی 
در  خودروســازان  معضل های  بزرگ ترین 
ســال های اخیر بود که دود آن در نهایت به 
چشــم خریدار نهایی رفت. در این میان اما 
روز پنجشنبه معاون تدوین و ترویج سازمان 
اســتاندارد 120گانه  تدوین  از  استاندارد، 

خودرویی خبر می دهد.
 از ســال ۱۳۹6 رعایت اســتاندارد برای خودروهای 
داخلی و وارداتی ضروری شــد. استانداردهای ۸۵گانه 
خودرویی که تا همین سال گذشته برخی از خودروهای 

داخلی فاقد آن بودند، از همان ابتدا برای خودروهای وارداتی اعمال شد، اما به خودروسازان 
داخلی مهلت چندساله داده شد تا بتوانند آنها را رعایت کنند. بنابراین به صورت پلکانی در 
گام اول از انتهای سال ۱۳۹6 استانداردهای ۵۲گانه، در گام دوم از انتهای سال ۱۳۹۸ 
استانداردهای 6۳گانه و در نهایت از سال ۱۳۹۹ رعایت استانداردهای ۸۵گانه خودرویی 
ضروری شد.به گزارش تجارت نیوز،اما با توجه به مشکلات عدیده ای از جمله تحریم 
صنعت خودرو که خودروسازان داخلی با آن دست وپنجه نرم می کردند، برای رعایت ۹ 
مورد از این استانداردهای اجباری تا پایان سال ۱4۰۲ به آنها مهلت داده شد.روز پنجشنبه 
پرویز درویش، معاون تدوین و ترویج اســتاندارد سازمان ملی استاندارد، در گفت وگو با 
خبرگزاری صداوسیما اعلام کرد: استاندارد های مجموعه خودرو در گذشته ۸۵گانه بود 
که اکنون ۱۲۰ نوع استاندارد تدوین شــده است، اما برای اجرای آنها در شرکت های 
خودروسازی باید شرایط لازم و زیرساخت ها آماده شوند، چون بسیاری از آنها امکانات 
رفاهی هستند و باید در بن سازه ها و خودرو های جدید اجرا شوند.او ادامه داد: در گذشته تنها 
قطعات مصرفی خودرو نظیر تیغه برف پاک کن، لنت ترمز یا لامپ مشمول استاندارد های 
اجباری بودند، اما اکنون بنا شده است که برای هزار قطعه شامل مجموعه هایی نظیر بدنه 

یا ترمز، استاندارد اجباری ابلاغ شود.
لزوم ایجاد زیرساخت برای رعایت استانداردهای 120گانه خودرویی

با توجه به فروش بسیار بالای دو خودروساز بزرگ کشور، افزایش ایمنی سرنشینان 
و عابــران پیاده و کاهش مصرف ســوخت و آلودگی هوا از جمله فوایدی اســت که 
استانداردسازی خودروهای داخلی می تواند برای کشور به ارمغان بیاورد. اما تمامی این 
موارد نیازمند زیرساخت هایی اســت که در ادامه به برخی از آنها اشاره می شود.اکنون 
مســیرهای بین شهری کشور وضعیت چندان مطلوبی ندارند و در برخی از بزرگراه ها، 

مســیرهای غیراستاندارد و آســفالت فرسوده، عامل 
تصادفات رانندگی اعلام می شــود که ربط چندانی به 
اســتاندارد بودن خودرو ندارد.از ســوی دیگر، با وجود 
ادعای مســئولان داخلی در مــورد کیفیت مطلوب 
بنزین در جایگاه های سوخت کشور، می توان متوجه 
شد به جز کلانشهرها، دیگر شهرها از بنزین یورو 4 و 
یورو ۵ استفاده نمی کنند و این باعث می شود استهلاک 
و آلایندگی خودروهای یورو ۵ جدید افزایش یابد.یک 
واقعیت تلخ دیگر اینکه خودروسازان داخلی در بازاری 
ایده آل فعالیت نمی کنند که قادر به رعایت استانداردهای 
جهانی باشند. البته که رعایت استانداردهای خودرویی بیشتر، کیفیت و ارتقای محصولات 
داخلی را افزایش می دهد، اما در کشوری که قیمت هر خودرو به صورت جداگانه دیکته 
می شود و خودروساز حق ندارد نرخ بالاتری برای محصول تولیدی خود تصویب کند و 
نیز رقابت سالمی میان تولیدکنندگان داخلی، مونتاژکاران و محصولات وارداتی شکل 
نمی گیرد، چگونه می توان انتظار داشت که اجبار رعایت استانداردهای خودرویی بالاتر 
سبب رسیدن به وضعیت ایده  آل شود؟کمااینکه همین یک ماه گذشته مشاهده شد، 
خودرو پرتقاضایی همچون پژوپارس به دلیل پاس نکردن استانداردهای ۸۵گانه، قادر به 
ادامه تولید نبود و این موضوع خریداران را با معضلات بسیاری روبه رو کرد. از نظر بسیاری 
از خریداران، پاس کردن استاندارد ۸۵گانه برای پژوپارس ثبت نامی، هیچ اهمیتی نداشت 
و تنها خواسته  آنها تحویل خودرو بود.در نهایت نیز مشاهده شد که سازمان استاندارد از 

موضع خود کوتاه آمد و اکنون از ادامه تولید پژوپارس در سال جدید خبر می دهند.
افزایش بی دروپیکر قیمت خودرو 

عامل ارتقای استانداردهای خودرویی
در نهایت بازاری که کاملًا انحصاری اســت؛ به گونه ای که حدود ۸۰ درصد از سهم 
فروش ســالانه خودرو در اختیار دو شرکت بزرگ دولتی قرار دارد، همچنین بسیاری 
از مردم توان مالی چندانی برای خرید همین خودروهای غیراستاندارد و ارزان قیمت نیز 
ندارند، ارتقای استاندارد علاوه  بر اینکه نمی تواند باعث بهبود شرایط موجود شود بلکه 
موجب افزایش بی دروپیکر قیمت خودروهای داخلی خواهد شد.در نهایت مصرف کننده ای 
که در آرزوی خرید یک خودرو ســاده صفرکیلومتر است، باید بابت آن هزینه بالاتری 
بپردازد، در صورتی که داشتن استانداردی همچون پایش فشار باد تایرها یا چراغ های 

روز، هیچ اهمیتی برای او ندارد.

با توجه به این که درآمد حاصــل از مالیات واحدهای خالی و لوکس در بودجه 1۴0۳ یک هزار 
و۴۳۷میلیارد تومان در نظر گرفته شــده که بر اساس آخرین آمارهای وزارت راه وشهرسازی 

182هزار واحد مسکونی خالی به بازار مسکن عرضه شده است.
مالیات مســکن یکی از روش های اعمال مالیات بر دارایی های ثابت است که به منظور کنترل بازار مسکن، تأمین 
مالیات های دولت، حفظ تعادل درآمدها، و شناسایی منابع درآمدی دولت به کار می رود.قانون مالیات بر خانه های خالی با 
هدف کاهش قیمت اجاره بها، افزایش عرضه مسکن و مبارزه با احتکار مسکن تصویب شده است. این قانون از آذرماه 
۱۳۹۹ تصویب اما به دلیل ضعف در مکانیزم دقیق شناسایی و کمبود اطلاعات، اجرای آن شکل جدی به خود نگرفت 
مالیات بر خانه خالی طبق ماده ۵4 مکرر قانون مالیات های مستقیم، به خانه هایی که بیش از ۱۲۰ روز در طول سال 
خالی بمانند، تعلق می گیرد.به گفته بسیاری از کارشناسان و حتی مسئولان مسکنی کشور امروزه یکی از راه های افزایش 
سرمایه گذاری و درآمدزایی، خرید ملک و اجاره آن است. در چنین شرایطی ملاک کشور که صاحب چندین ملک هستند، 
با خالی نگه داشتن خانه های خود، بر قیمت ملک تأثیر می گذارند و موجب ضرر عده کثیری می شوند. بر این اساس دولت، 
قانونی را مقرر کرده تا دست سودجویان را ببندد و به تمامی اقشار جامعه کمک کند. تمامی افرادی که ساکن ایران یا خارج 

از کشور هستند، به عنوان اشخاص حقیقی و حقوقی موظفند املاک خود را اجاره دهند.
 طبق بررسی های صورت گرفته  علت کمبود مسکن در کشور ما نه به خاطر نبود مسکن، بلکه ناشی از وجود خانه های 
خالی است. چراکه در  شرایط رکود تورمی کشور  سرمایه داران در زمان های خاص از فروش یا اجاره املاکشان خودداری 
می کنند تا با این کار باعث افزایش قیمت شده و سپس به سودهای کلان دست پیدا کنند در نتیجه  جریمه خانه های 

خالی با هدف مبارزه با این مشکل به وجود آمد. 
طبق آخرین آمارهای که مهرداد بذرپاش وزیر راه و شهرسازی اعلام کرده است ۱۸۲ هزار خانه خالی به بازار مسکن 
با جمع آوری اطلاعات  عرضه شده است.وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه با همکاری سازمان امور مالیاتی کشور، اقدام 
به شناسایی خانه های خالی کرده ایم که این امر در دنیا اجرا می شود، افزود: همچنین سامانه شناسایی زمین های معطل 
مانده راه اندازی شده تا در قیمت بتوانیم ورود موفقیت آمیزی داشته باشیم بانک ها از جمله صاحبان بزرگ خانه های خالی 
هستند که بیش از  ۲۰۰ هزار مورد از آن ها شناسایی شده اند. بانک ها قصد دارند این مسکن ها را به مرور به بازار بفروشند. 
ما نیز سعی می کنیم که با ایجاد سیاست های مناسب، احتکار مسکن را کاهش دهیم. براساس این گزارش در  لایحه 
بودجه ۱4۰۳ درآمد حاصل از مالیات واحدهای خالی از سکنه فقط ۱۰۰۰ میلیارد تومان و مالیات واحدهای مسکونی 
گران قیمت 4۳۷ میلیارد تومان در نظر گرفته شده است.همچنین دولت در جدول شماره ۵ مربوط به منابع قانون بودجه 
۱4۰۳ درآمدهای مالیاتی را ۱۳۰۸ هزار و 6۳۲ میلیارد تومان در نظر گرفته که سهم مالیات از واحدهای خالی از سکنه 
۱۰۰۰میلیارد تومان است. این رقم حدود یک صدم درصد از کل بودجه 6۳4۷ همتی را شامل می شود.در ۱۱ ماه ابتدای 
سال گذشته نیز طبق اعلام مرکز پژوهش های مجلس، جمع مالیات خانه های لوکس و خالی به ۵۰ میلیارد تومان هم 
نرسید. از این رو به نظر می رسد طرح مالیات بر خانه های خالی به بن بست رسیده باشد، چرا که هر ساله رقم مالیاتی 

اخذ شده بسیار کمتر از رقم پیش بینی شده در بودجه سالانه است.براساس این گزارش  واحدهای خالی مسکن مهر در 
شهرهای جدید یکی از اصلی ترین معضلات در حوزه مسکن  بود که خوشبختانه با همکاری مدیران شرکت عمران 

شهرهای جدید  بخش عمده ای  از آنها شناسایی و به سازمان امور مالیاتی کشور معرفی شده اند.
در همین رابطه خلیل محبت خواه مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید پردیس گفت: تا به امروز حدود ۵ هزار واحد 
مسکن مهر خالی در شهر جدید شناسایی و به سازمان امور مالیاتی کشور معرفی شده است . شناسایی خانه های خالی 
یکی از اصلی ترین معضلات در حوزه بازار مسکن و افزایش قیمت در این منطقه بود که با شناسایی و معرفی و در مرحله 

اول تذکر به مالکان آنها را به سازمان امور مالیاتی کشور معرفی شد.
براساس این گزارش  ایلاتی کارشناس مسکن با بیان اینکه پیگیری دولت برای اجرایی شدن شناسایی خانه های خالی 
یکی از مهم ترین اقدامات در بهبود وضعیت بازار مسکن است. گفت: بخش عمده ای از شناسایی خانه های خالی از طریق 
سامانه املاک و اسکان امکان پذیر خواهد شد که در این حوزه دولت باید با همکاری دستگاه ها این اقدام را کامل اجرایی 
کند در حال حاضر بازار مسکن  یکی از مهم ترین بازارهایی  است که  در اقتصاد کشور اثر گذار خواهد بود بنابراین توجه 
به این بازار خود می تواند بازار مسکن را به سمت رونق و  عرضه مسکن هدایت کند.در ادامه رئیس سازمان امور مالیاتی 
کشور آخرین وضعیت خانه های خالی را اعلام کرد و گفت: در آذرماه سال ۱4۰۲ اطلاعات ۱۹ هزار واحد مسکونی خالی 
و در دی ماه اطلاعات 4۰ هزار واحد مسکونی دیگر یعنی در مجموع اطلاعات ۵۹ هزار خانه خالی در اختیار سازمان امور 
مالیاتی قرار گرفت. همچنین  طبق  آخرین آمارهای که هادی سبحانیان  رئیس سازمان امور مالیاتی کشور  اعلام کرده  
است  شناسایی به هنگام و دقیق خانه های خالی، موجب اجرای دقیق قانون مالیات خانه های خالی می شود و سازمان 
امور مالیاتی مسئول شناسایی خانه های خالی نیست، زیرا نه ابزار و نه صلاحیت آن را دارد مسئول شناسایی خانه های 

خالی وزارت راه و شهرسازی و پس از آن، اعلام اسامی مالکان به سازمان امور مالیاتی است.
وی افزود: سازمان امور مالیاتی، پیامکی درباره تعداد خانه های خالی افراد ارسال نمی کند. ما اطلاعات خانه های خالی و 
خانه های لوکس از وزارت راه و شهرسازی می گیریم. ممکن است از طرف وزارت راه و شهرسازی پیامکی بیاید که مبتنی 
بر اطلاعات غلط باشد. در آن صورت متقاضیان می توانند در مراحل دادرسی مالیاتی اعتراض کنند و به طور مثال بگویند 
به موجب این مستندات من این تعداد واحد را در تملک ندارم. یکی از چالش هایی که در حوزه مالیات خانه های خالی با 
آن مواجهیم این است اطلاعاتی که برای مودی و سازمان امور مالیاتی ارسال می شود اطلاعات دقیقی نیست و ما را دچار 
چالش کرده است.طبق اعلام وزارت راه و شهرسازی، پنج بانک بیشترین خانه خالی را دارند که وضعیت آنها از طریق 
این سازمان پیگیری می شود. بانک مسکن با هشت هزار خانه خالی، بانک سپه با ۲ هزار و 6۰۰ خانه خالی، بانک ملت 
با ۵۸۳خانه خالی، بانک صادرات با ۲۷۸ خانه خالی و بانک پاسارگاد ۱۸۱ خانه خالی، به ترتیب بیشترین خانه های خالی را 

دارند و بیمه ایران نیز ۱۷۸ واحد خالی از سکنه دارد.
براساس این گزارش حال با نزدیک شدن به روزهای  اجاره نشینی دولت باید تدابیر لازم را برای شناسایی و عرضه این 

خانه های خالی را در دستور کار خود قرار دهد تا بازار اجاره مسکن آرام تر از سال های گذشته شود.

رییس کمیسیون صنعت و معدن مجلس؛

نایب رئیس کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی ایران: قابل توجه مالکان خانه های خالی

حلقه مفقوده جهش تولید کجاست؟

 مجلس در تعطیلی پنج  شنبه ها توجهی 
به بخش خصوصی ندارد

 قبل از رعایت استاندارد ۸۵گانه؛ 
استانداردهای خودرویی ۱۲۰گانه شد!

مالیات بر این خانه ها وارد فاز جدید می شود

نمایندگان کارگری اعتقاد دارند ســپردن تعیین 
دستمزد به مجلس، به صلاح کشور، مجلس و جامعه 
هدف نیست. نباید درباره موضوعی که مرتبط با حوزه 
سه جانبه گرایی است، به صورت حاکمیتی و در یکی 

از قوا تصمیم گیری شود.
تغییر در تعیین روش میزان سالانه دستمزد به نظر می رسد هر 
روز جدی تر از روز گذشته می شود. وزیر کار در روزهای پایانی سال 
گذشته از خبری پرده برداری کرد که البته تقریبا با انتقاد نمایندگان 
بخش کارگری مواجه شد. صولت مرتضوی ۲۸ اسفندماه اعلام 
کرد: به این نتیجه رسیدیم که با ارسال لایحه ای به مجلس نحوه 
تعیین حداقل حقوق کارگران را عوض کنیم. بهترین مرجع برای 
تصمیم گیری حقوق کارگران مجلس است.به گفته او، مجلس 
بــا گرفتن نظر نمایندگان کارگری و کارفرمایی و وزارت کار در 
مورد حقوق کارگران تصمیم می گیرد و آن را در لایحه بودجه 
می گنجاند.وزیر کار حالا پس از یک ماه نیز در پاسخ به سوالی 
پیرامون وضعیت لایحه واگذاری تعیین نرخ دستمزد کارگران به 
مجلس گفته؛ لایحه واگذاری تعیین دستمزد در حوزه کارشناسی 
وزارتخانه در حال بررسی است، در بخش کارشناسی وزارتخانه 
اســت که بعد باید به دولت ارسال شود و در صورت تصویب در 
هیات دولت به مجلس ارسال خواهد شد.این اظهارات در حالی 
است که پرونده مزد سال ۱4۰۳ پرسروصدا بسته شد؛ به طوری 
که شورای عالی کار، افزایش ۳۵ درصدی حقوق کارگران را بدون 
امضای کارگران تصویب کرد. فعالان کارگری اعتقاد دارند که 

کارگران به دلیل این که میزان رقمی که برای دســتمزد تعیین 
شده، کمتر از هزینه ها و شرایطی است که بتوانند نیازهای زندگی 
خانوار را تامین کنند، همچنان این مطالبه را دارند که در خصوص 
دستمزد سال جدید بازنگری صورت گیرد و جلسات مزد برگزار 
شود تا دستمزد با رضایت و امضای آنها دوباره تعیین شود ولی 
وزارت کار و کارفرمایان این مساله تصویب دستمزد سال ۱4۰۳ 

را پایان یافته تلقی کرده و تاکنون زیربار این موضوع نرفته اند.
حاج اسماعیلی: دولت مستاصل و درمانده شده است

در همین رابطه، حمید حاج اســماعیلی، کارشناس بازار کار در 
گفت وگو با خبرآنلاین در واکنش به این اظهارنظر وزیر کار که 
گفته به این نتیجه رسیدیم که با ارسال لایحه ای به مجلس، نحوه 
تعیین حداقل حقوق کارگران را عوض کنیم و بهترین مرجع برای 
تصمیم گیری، مجلس است، می گوید: دولت مستاصل شده است 
و رفتار نادرستی که دولت در سال ۱4۰۱ در تعیین دستمزد برای 
کارگران انجام داد، در ســال ۱4۰۲ نیز تکرار کرد.وی می افزاید: 
دولت برای فرار، این اظهارات را بیان می کند که دســتمزد را به 
مجلس واگذار کنیم؛ به طوری که در سال جدید با لایحه ای که 
ادعا می کند به مجلس خواهد فرستاد، دستمزد را پیشنهاد می دهد 
که در مجلس تعیین شود.این کارشناس بازار کار تصریح می کند: 
واقعیت این است که قانون در حال حاضر این اختیار را به شورای 
عالی کار داده است و تا زمانی که قانون تغییر نکند، چنین امکانی 
وجود ندارد.حاج اســماعیلی عنوان می کند: من بعید می دانم که 
مجلس چنین کاری را قبول کند؛ با وجود این که فرقی نمی کند 

و در مجلس هم اگر بخواهد دســتمزد تعیین شود، حتما باید 
سازوکاری برای حضور نمایندگان کارگری در قانون دیده شود.

وی متذکر می شــود: اساس و استاندارد تعیین دستمزد در دنیا 
این است که خود کارگران برای آن چانه زنی می کنند و بخشی 
از میز مذاکره در چانه زنی های دستمزد هستند.این کارشناس بازار 
کار یادآور می شــود: این که وزیر کار بیان کرد تعیین دستمزد را 
باید به مجلس واگذار کنیم، نشانه استیصال وزیر کار است و او 
درمانده شده است. اما نشانه قوت گروه کارگری است که حاضر 
نشده از دســتورات و سلیقه ها و آمار و ارقامی که ارائه می دهد، 
تبعیت کند. دولت برای فــرار از معرکه، این بحث ها را مطرح 
می کند.حاج اسماعیلی خاطرنشان می کند: به هرحال من بعید 
می دانم که شیوه تعیین حقوق کارگران بخواهد تغییر کند. این 
حق کارگران است که برای پیگیری مطالبات شان و نیز دستمزد، 
در میز مذاکرات حضور داشته باشند. حضور آنها باید به رسمیت 

شناخته شده باشد.
سپردن تعیین دستمزد کارگران به مجلس

به صلاح کشور نیست
در این میان، اولیا علی بیگی، رییس کانون عالی شــوراهای 
اســلامی کار کشور می گوشد: هر چند رضایت جامعه کارگری 
در تعیین دستمزد تامین نشد، اما از منظر قانونی مباحث درباره 
تعیین دستمزد پایان یافته است، مگر اینکه قرار باشد به توافقی 
برســند و رایزنی هایی صورت گیــرد، اما از نظر قانونی مزد به 
تصویب رســیده و آیین نامه اجرای آن هم ابلاغ شده است.وی 

با بیان اینکه شورای عالی کار شورایی ترکیبی است که با حضور 
چهار نفر نماینده دولت، سه نفر نماینده کارفرما و سه نفر نماینده 
کارگر در خصوص موضوعات مربوط به حوزه روابط کار از جمله 
موضوع تعیین حداقل دستمزد، تصمیم گیری می کند، خاطرنشان 
کرد: مهم ترین وظیفه شورای عالی کار در پایان هر سال، تعیین 
مزد است. این تعیین مزد هم به دو شیوه انتخاب می شود، یا با 
اجمــاع و اتفاق نظر همه اعضا و یا با رای اکثریت. اگر اعضا به 
اجماع و اتفاق نظر نرســند و هفت نفر از ۱۰ نفر به مصوبه ای 
رای دهند، آن مصوبه قانونی خواهد بود.وی می افزاید: از منظر 
گروه کارگری، درباره تعیین مزد امسال، ماده 4۱ قانون کار رعایت 
نشده بود. پیشنهاد دولت و کارفرما درباره حداقل مزد ۳۵ درصد 
و سایر سطوح ۲۲درصد بود و به دلیل اینکه این پیشنهاد خواسته 
نمایندگان گروه های کارگری در شورای عالی کار را تامین نمی 
کرد، مورد مخالفت گروه های کارگری قرار گرفت و متاسفانه مزد 

سال ۱4۰۳، با رای اکثریت به تصویب رسید.
این مســئول تشــکل های کارگری می گوید: خوشبختانه 
نمایندگانی که تاکنون در مجلس اظهارنظر کرده اند و به ویژه 
رییس کمیســیون کارگری، با این موضوع به شدت مخالفت 
کردند. ما هم معتقدیم سپردن تعیین دستمزد به مجلس، به صلاح 
کشور، مجلس و جامعه هدف نیست. نباید درباره موضوعی که 
مرتبط با حوزه سه جانبه گرایی است، به صورت حاکمیتی و در یکی 
از قوا تصمیم گیری شود.وی تصریح می کند: امیدوارم مجلس که 
تاکنون موضع درستی اتخاده کرده، همچنان این مساله را مورد 

توجه قرار دهند که بحث حقوق کارگران با حقوق کارکنان دولت 
متفاوت است و این مسئولیت باید به صورت سه جانبه بررسی 

شود و مورد توجه قرار گیرد.
فرمول تعیین دستمزد تغییر می کند؟

علی بابایی کارنامی، رییس فراکسیون کارگری مجلس هم با 
تاکید بر این که ارائه لایحه پیشــنهادی اصلاح مواد 4۱ و ۱6۷ 
قانون کار برای تعیین مزد کارگران به دولت به منزله پاک کردن 
صورت مساله است و راه به جایی نخواهد برد، می گوید: با ارائه این 
لایحه مشکل دستمزد کارگران حل نمی شود؛ می خواهند توپ 
را به زمین قوای دیگری بیندازند و مجلس را با جامعه کارگری 
درگیر کننــد.وی می افزاید: نمی توان در جایی مانند مجلس به 
صورت یک طرفه در مورد تعیین مزد کارگران تصمیم گرفت، 
تعیین حقوق کارمندان با کارگران متفاوت است. در واقع کارگر 
در محیطی کار می کند که پارامترهای مزدی در آنجا جایگاهی 
نــدارد و متغیرهای خاص خود را دارد و قانون گذار در قالب ماده 
4۱ قانون کار، مزد را به توافق کارگر با کارفرما در قالب شورای 
عالی کار واگذار کرده است.بابایی درباره اظهارات معاون وزیر کار 
مبنی بر اینکه لایحه پیشنهادی اصلاح مواد 4۱ و ۱6۷ قانون کار 
برای تعیین مزد کارگران به زودی به دولت ارائه می شود، تاکید 
می کنــد: این موضوع مبنای قانونی ندارد و مجلس هم در این 
رابطه واکنش نشان خواهد داد، زیرا ما جزو کشورهایی هستیم 
که به مقاوله نامه های بین المللی پیوستیم و تعیین مزد باید با 

توافق کارگران باشد.

سپردن تعیین دستمزد کارگران به مجلس به صلاح کشور نیست
بابایی: می خواهند توپ دستمزد را به زمین قوای دیگری بیندازند و مجلس را با جامعه کارگری درگیر کنند

آگهی فقدان سند مالکیت
خانــم فاطمــه کرمــی بــا تســلیم دو بــرگ استشــهاد محلــی مصــدق بــه مهر 
دفترخانــه ۳۲ همــدان مدعــی اســت کــه یــک جلــد ســند مالکیــت شــش 
ــک  ــش ی ــه بخ ــع در حوم ــی واق ــی از ۱۰ اصل ــاک ۲۹۵۶۸ فرع ــگ پ دان
همــدان کــه بــه نامــش ذیــل دفتــر الکترونیکــی ۱۳۹۵۲۰۳۲۶۰۰۱۰۰۴۳۵۶ 
ــی در  ــک مل ــزد بان ــر ســند ۲۱۲۳۷-۱ / ۴ / ۱۴۰۰ ن ــت دارد براب ــابقه ثب س
رهــن اســت کــه بــه علــت ســهل انــگاری مفقــود گردیــده . لــذا بــه اســتناد 
تبصــره الحاقــی بــه مــاده ۱۲۰ آییــن نامــه قانــون ثبــت بدیــن وســیله آگهی 
ــا وجــود ســند مالکیــت  ــه و ی ــا هــر کســی مدعــی انجــام معامل میشــود ت
نــزد خــود مــی باشــد از تاریــخ انتشــار ایــن آگهــی طــی مــدت ۱۰ روز بــه 
اداره ثبــت اســناد و امــاک مراجعــه و ضمــن ارائــه اصــل ســند مالکیــت و 
یــا ســند معاملــه ، اعتــراض خــود را کتبــاً تســلیم نمایــد در صــورت انقضــاء 
مــدت و اخواهــی و نرســیدن اعتــراض و یــا در صــورت اعتــراض چنانچه اصل 
ســند مالکیــت ارائــه نگــردد ســند مالکیــت المثنــی بــه نــام متقاضــی صــادر 
و تســلیم خواهــد شــد. مراتــب بــر اســاس آخریــن اطاعــات سیســتم جامــع 

تهیــه و گــزارش شــده اســت
مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک همدان
 از طرف فریدون رحمانی

شناسه آگهی :۱۷۰۱۲۶۶


